
 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 12 april 2017 in de oude Raadzaal op het 

Stadhuis.  

 

Conformstukken  

 

Twee raadsvoorstellen rond parkeren bij de conformstukken. 

 

Het stuk over de parkeermanagementapparatuur was aanvankelijk door één fractie 

aangevraagd, maar deze kon bij navraag akkoord gaan met conform agendering. Het gaat om 

noodzakelijke vervanging van apparatuur in een drietal parkeergarages. 

 

Het stuk over de parkeermaatregel Oosterparkwijk en De Hoogte was te laat voor de 

piepmail. Omdat het gaat om een kredietaanvraag werd het wenselijk geacht om het stuk nog 

wel in april te laten passeren. Gezien het feit dat de afgelopen maanden al meermalen 

uitgebreid over deze parkeermaatregel is gesproken, leek het uw voorzitter niet nodig dit 

stuk op de bespreeklijst te zetten. Het gaat nu enkel om de aanschaf van de noodzakelijke 

apparatuur om uitvoering aan de besproken parkeerplannen te kunnen geven. Daarnaast 

wordt u gevraagd om de procesaanpak voor de Oosterparkwijk vast te stellen. Deze komt 

voort uit de met u gemaakte afspraak om betaald parkeren hier gefaseerd in te voeren. U hebt 

gevraagd om duidelijkheid over het meten van draagvlak. De procesaanpak is door de 

bewonersorganisatie Oosterpark m.b.v. de gemeente ontwikkeld.  

 

N.B. Mocht u bovengenoemd raadsvoorstel toch willen bespreken (meer dan een enkele 

opmerking/vraag), wilt u dit dan z.s.m. met onderbouwing doorgeven aan voorzitter en 

commissiegriffier. Het voorstel zal in dat geval als eerste bespreekonderwerp aan de orde 

komen; de rest van de agendapunten zal dan opschuiven, en waarschijnlijk zal één van de 

laatste twee agendapunten dan moeten doorschuiven naar de volgende maand. 

 

 

 
 

 

Onderwerp  Uitnodiging commissievergadering 12 april a.s. 
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Ingekomen stukken 

 

Op deze lijst een drietal Boom Effect Analyses. De eerste twee waren door slechts één 

fractie aangevraagd, de laatste was te laat voor de piepmail. In de geagendeerde brief over 

groencompensatie wordt een nieuwe handelwijze t.a.v. BEA’s voorgesteld.  

 

De brief over de wijziging van het OTB Zuidelijke Ringweg was ook te laat voor de 

piepmail. Toch hebben wij deze wel nu meegenomen, omdat de zienswijzeperiode afloopt op 

10 mei, dus ruim voor uw volgende vergadering. Overigens verwachten wij niet dat uw 

commissie aanleiding ziet tot het indienen van een zienswijze, aangezien de aangebrachte 

wijzigingen de door u gewenste optimalisaties alleen maar dichterbij brengen.  

 

N.B. Mocht u bovengenoemde brief toch willen bespreken (meer dan een enkele vraag / 

opmerking) wilt u dit dan z.s.m. met onderbouwing doorgeven aan voorzitter en 

commissiegriffier. 

 

De brief over de aanbesteding fietsbeheer was ook te laat voor de piepmail, maar hebben we 

toch gelijk maar even meegenomen, aangezien de wethouder u hier in uw vorige vergadering 

al over bijgepraat heeft. 

 

Dienstregeling  

 

In uw vorige vergadering hebt u reeds gesproken over de kaders voor de nieuwe begroting 

van het OV-bureau. Hiermee annex zijn de voorgenomen wijzigingen van de dienstregeling 

bus per september 2017. Ook hierbij kunt u tot 20 april zienswijzen inbrengen. We hebben 

hem vorige keer niet meegenomen bij de bespreking omdat de reacties van de adviesorganen 

nog niet binnen waren, en dat was wel de afspraak die vorig jaar gemaakt is. Op dit moment 

zijn genoemde reacties nog niet binnen, maar de toezegging is dat u halverwege volgende 

week een aanvullende collegebrief ontvangt met de binnengekomen reacties. 

 

De brief is voor bespreking aangevraagd door de fracties van VVD, Stadspartij, 

ChristenUnie en 100% Groningen. 

 

Alternatief vervoer 

 

In het kader van de binnenstadsvisie, waarbij één van de dragende onderdelen is het 

verleggen van de busroutes, zodat deze niet meer stoppen op de Grote Markt en bij de Der 

Aa-kerk, is afgesproken dat er een vorm van alternatief vervoer komt in de binnenstad, met 

name voor senioren en gehandicapten. Omdat aan de westkant van de binnenstad met de 

veranderingen wordt begonnen, zal hier een pilot met dit alternatieve vervoer worden gestart. 

Het nu voorliggende raadsvoorstel beschrijft de uitwerking van deze pilot en vraagt de 

kosten hiervoor (t.b.v. het eerste jaar) vast te stellen, incl. dekking. 

 

Het voorstel is voor bespreking aangevraagd door de fracties van D66, PvdA en 

ChristenUnie. 
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Reframe 

 

Het college vindt het in het kader van het voedselbeleid belangrijk om de voedselketen te 

herstellen. Deze brief beschrijft de mogelijkheden daartoe, in het kader van het Europese 

project Reframe. Bij de brief hoort de film “Het verhaal van voedsel”, die vanaf 12 april – de 

dag van uw vergadering – in zijn geheel te bekijken is. Delen ervan zijn echter nu al te zien. 

Omdat de link in de collegebrief niet goed werkt, hierbij nog een keer: 

http://www.strawberryfields.nu/project/voedsel.html  

 

De brief is voor bespreking aangevraagd door VVD en Partij voor de Dieren, waarbij de 

VVD aangaf liever bespreking in de commissie Werk & Inkomen te zien. Daarvoor zag de 

agendacommissie echter geen mogelijkheid.  

 

Groencompensatieregeling 

 

Deze brief was te laat voor de piepmail. Toch heeft uw voorzitter besloten deze nu al mee te 

nemen, omdat er nu ruimte is op de agenda en er voor de komende maanden overvolle 

agenda’s dreigen. Bovendien wordt er in deze brief m.b.t. BEA’s een andere werkwijze 

aangekondigd die regeldruk vermindert en proceduretijd versnelt, en hoe eerder daarmee 

begonnen kan worden, hoe beter.  

 

De bedoeling is om de BEA’s alleen nog via het college (en de raad) te laten lopen als er 

sprake is van afname van de groenbalans, als er houtopstand in de SES moet worden geveld, 

of als er monumentale houtopstand moet worden geveld; in alle andere gevallen wordt het 

proces gemandateerd aan VTH. Wat de groencompensatie zelf betreft, worden twee nieuwe 

mogelijkheden ingevoerd, voor het geval herplant binnen het projectgebied niet mogelijk is, 

namelijk herplant in de directe omgeving van het projectgebied, of – als dat ook niet 

mogelijk blijkt – een financiële bijdrage aan een in te stellen groencompensatiefonds. 

 

Omdat het college nadrukkelijk om uw reactie vraagt, is besloten deze brief voor bespreking 

te agenderen. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer  

Raadsadviseur 

http://www.strawberryfields.nu/project/voedsel.html

